

交通事務委員會

在 2019 年 11 月 15 日會議上通過有關 " 6101TX - "人人暢道通行"計劃"的議案

本會要求政府加快人人暢道通行計畫進度，就已納入計劃項目，應立即實行。至於「特別計劃」，徵得土地/行人通道業權擁有人同意，便展開工程。

本會同時要求政府給予政策及法例支援，讓業權擁有人能透過法團、業主委員會代表順利給予施工同意意向，成功推行項目。

動議人：區諾軒議員

(Translation)

Panel on Transport

Motion on "6101TX – "Universal Accessibility" Programme" passed at the meeting on 15 November 2019

This Panel calls on the Government to expedite the progress of the "Universal Accessibility" Programme. Regarding the lift retrofitting items which have been selected for implementation under the Programme, they should be taken forward immediately. As for the items to be implemented under the Special Scheme, the works should commence once the consent of the owners of the land / walkways concerned has been secured.

At the same time, this Panel calls on the Government to render policy and legislative support to relevant owners to enable them, through the owners' corporations or owners' committees representing them, to give consent to commence the works concerned so that the items under the Special Scheme can be implemented successfully.

Moved by : Hon AU Nok-hin